

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange

Company's Name: EMMAR INVESTMENTS &

REALESTATE DEVELOPMENT Date: 15-12-2021 11:05:26 PM

السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: إعمار للتطوير والاستثمار العقاري التاريخ: 12-12-1202 02:05:14 PM

The Extraordinary General Assembly Meeting of EMMAR INVESTMENTS & REALESTATE DEVELOPMENT was held on 12:00 On 15-12-2021 at zoom. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 65%.

عقدت الهيئة العامة لشركة إعمار للتطوير والاستثمار العقاري بتاريخ 15-12-2021 على 12:00 اجتماعا غير عادي وذلك في وسيلة الاتصال المرئي وبنسبة حضور 65 %.

Subject: Other | Subject: Other |

- 1- Approval of all procedures, actions, financial, legal and accounting matters related to the company's project in Istanbul / Turkey, SMH Company, and the procedures that were taken in this project and investment unanimously.
- 2- Unanimously approving all procedures, actions, financial, legal and accounting matters related to the company's investment in Al Taawon Company / Oryx Hotel Aqaba.
- 3- Approval of all financial, legal, and accounting procedures, actions and matters related to financial leasing contracts, and sales and transfers of financial leasing contracts, which were duly completed by the Department of Lands and Surveys, unanimously.
- 4- Approval of all procedures, actions, financial, legal and accounting matters related to renting the office of the company's headquarters, and the company unanimously leasing the office owned by it.
- 5- Approval of the procedures, actions, financial, legal and accounting matters related to the purchase of a Mercedes car by East Amman Housing Company in 2011 and its unanimous deposit in the accounts of Emaar Company. 6- Approving the decisions of the Board of Directors and the decisions of the General Assembly related to the approval of the financial statements, which includes the approval of all legal, financial and accounting matters that were unanimously approved by the Chairman and members of the Board of Directors of Emaar Development and Real Estate Investment for the previous years.

- -1 المصادقة على كافة الإجراءات والتصرفات والأمور المالية والقانونية والمحاسبية المتعلقة ب مشروع الشركة في إسطنبول/تركيا شركة SMH والإجراءات التي تم اتخاذها في هذا المشروع والاستثمار بالإجماع.
- -2 المصادقة على كافة الإجراءات والتصرفات والأمور المالية والقانونية والمحاسبية المتعلقة باستثمار الشركة في شركة التعاون / فندق أوريكس العقبة بالإجماع.
- -3 المصادقة على كافة الإجراءات والتصرفات والأمور المالية والقانونية والمحاسبية المتعلقة بعقود التأجير التمويلي، وعمليات بيع وتحويل عقود التأجير التمويلي والتي تمت لدى دائرة الأراضي والمساحة حسب الأصول بالإجماع...
- -4 المصادقة على كافة الإجراءات والتصرفات والأمور المالية والقانونية والمحاسبية المتعلقة باستئجار مكتب مقر الشركة وقيام الشركة بتأجير المكتب المملوك لها بالإجماع
 - -5 المصادقة على الإجراءات والتصرفات والأمور المالية والقانونية والمحاسبية المتعلقة بقيام شركة شرق عمان



	للإسكان في عام 2011 بشراء سيارة مرسيدس وتثبيته في حسابات شركة إعمار بالإجماع.
	-6 المصادقة على قرارات مجلس الإدارة وعلى قرارات الهيئة العامة المتعلقة بالمصادقة على البيانات المالية والتي تتضمن الموافقة على جميع الأمور القانونية والمالية والمحاسبية التي تمت من رئيس وأعضاء مجلس إدارة شركة إعمار للتطوير والاستثمار العقاري للسنوات السابقة بالإجماع.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Ala'a Shaker Awad Halawa	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Ala'a Shaker Awad Halawa